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Subject: RE: Nazending actualiteitenstaf: routekaart en afschaling

Received: Tue 1/26/2021 11:32:38 AM

Oplegnotitie sheets afschaling tbv DOC19 26012021 - v5.docx

Prioritering 0.b.v. maatschappij en economie - referentiekader -bijlage voor doc.docx

20210125 Maatregelenstrategie voor versoepeling V13.pptx

Beste allen,

Bijgaand de laatste versie van de sheets. Ook de oplegnotitie zoals die vandaag cok mee is gestuurd naar het DOC, alsock het

referentiekader zijn bijgevoegd.

Groet

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5, Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ Den Haag
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Verzonden: dinsdag 26 januari 2021 11:57

@minvws.nl>

@minvws.nl>; 2

a ) @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Nazending actualiteitenstaf: routekaart en afschaling

Dank voorje reactie [RFS

Zin de stukken beschikbaar die voorlagen?
Mn conceptueel aanpak afschaling? Dan kunnen we jullie ook gericht helpen met een advies voor ACC en MCC over

sport. Minister vroeg daar ook om bij mij.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

6 jan.i 9:52 AM

Onderwerp: RE: Nazending actualiteitenstaf: routekaart en afschaling

Hallo IEKECSNN
In het BWO lag een eerste conceptuele aanpak afschaling. Die gaat richting ACC van donderdag.
We hebben daarbij geredeneerd vanuit de routekaart natuurlijk en wat is er mbt de driechoek maatregelen, vaccinatie en testen

mogelijk en epidemiologisch verantwoord. Vandaag en morgen wordt daar verder aan gewerkt. Er wordt contact opgenomen met

de directies binnen VWS.
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Belangrijkste terugkoppeling die ik uit BWO kreeg was dat er politiek gesondeerd moet worden over aanpak afschaling en dat er

pakketten terug lopen via een aantal fasen die vergelijkbaar zijn met routekaart. Maar dat er de optie is dat er kleinere stappen
worden genomen binnen, zon fase. Dat kan bijv aan het epi beeld liggen. Verder kunnen gaandeweg door OMT aanpassingen
gedaan worden in de signaalwaarden.
Zoals bekend hebben we OMT adviesaanvraag gedaan. Vrijdag komt het OMT met een reactie over de routekaart en de

grenswaarden. Dan verwachten we ook een reactie op de maatregelen voor sport in de routekaart. Ik begrijp dat OMT daar met

een apart groepje bij stilstaat..
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Van: 5.1.2e

Verzonden: dinsdag 26 januari 2021 09:19

Aan: 5.1.2e ) @ minvws.nl>; [| EE<

CC: 5.1.2e ) < @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Nazending actualiteitenstaf: routekaart en afschaling

H beide,
Nav onderstaande mail.

Hebben jullie input nodig van ons?

Is er nog een terugkoppeling van BWO? Ik hoorde minister net eea dzarover zeggen.

Hoor graag vanwege de verschillende overlegmomenten deze week.
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